
Pani Elżbieta Kaufman-Suszko oraz Pan Marek Komorowski zwrócili się z 

zapytaniem, dlaczego Zarząd nie skierował pod obrady obecnej Sesji Sejmiku 

informacji w sprawie bieżących działań zmierzających do połączenia spółek PKS, 

skoro informacja powyższa była przedmiotem obrad Komisji? 

Pan Marek Komorowski podkreślił, iż Radni oczekują tu konkretnego stanowiska, a 

także zwrócił się z prośbą, aby Radni byli informowani o decyzjach Zarządu w tej 

sprawie.  

 


